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P r o t o k ó ł  Nr VIII/2025 

obrad VIII sesji Rady Miasta Zambrów odbytej w dniu 28 stycznia 2025 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta pokój Nr 214 w godzinach:  

12:00 – 15:00. 

W sesji uczestniczyło 20 radnych (lista obecności dołączona do protokołu)  

Obecni: 

1. Leszek Chodkiewicz 

2. Mariusz Ziemowit Dąbrowski 

3. Dorota Gosk 

4. Ryszard Kaźmierczak 

5. Michał Klimowicz 

6. Piotr Kołomyjski 

7. Zbigniew Korzeniowski 

8. Tomasz Józef Kosek 

9. Kamil Kowalczyk 

10. Katarzyna Kulesza 

11. Zbigniew Kulesza 

12. Barbara Danuta Laszuk 

13. Dariusz Janusz Matynka 

14. Wojciech Mianowski 

15. Agnieszka Ogórkowska 

16. Jacek Olszewski 

17. Henryk Rykaczewski 

18. Dariusz Śledziewski 

19. Zbigniew Jan Średnicki 

20. Andrzej Jan Truchel 

21. Cezary Witkowski 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1) Burmistrz Miasta Zambrów     – p. Kazimierz Dąbrowski 

2) Zastępca Burmistrza Miasta Zambrów   – p. Adam Libuda  

3) Skarbnik Miasta Zambrów     – p. Katarzyna Chilińska   

4) Sekretarz Miasta Zambrów     – p. Jolanta Gronostajska  

5) Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  – p. Danuta Łapińska 

6) Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej   – p. Halina Brulińska 

7) Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich    – p. Rafał Pomazański 

8) Mieszkaniec miasta Zambrowa 
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       Porządek obrad: 

 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

3. Informacja Burmistrza w zakresie zarządzania Miastem. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających gminie Miasto Zambrów lub jej jednostkom 

organizacyjnym; 

2) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli w szkołach  

i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Zambrów oraz maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie i zakłady 

kształcenia nauczycieli oraz specjalności i formy kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane w 2025 r.; 

3) Gminnego Programu Poprawy Zdrowia w Zakresie Rehabilitacji Leczniczej na 

2025 r.; 

4) wyrażenia poparcia dla działań Powiatu Zambrowskiego oraz deklaracji 

współpracy  

w zakresie wsparcia budowy ronda przy sklepie „Lidl”; 

5) przystąpienie do sporządzenia miejskiego planu adaptacji; 

6) zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Miasta Zambrów na 2025 r. 

7. Przyjęcie sprawozdań Komisji Rewizyjnej oraz pozostałych komisji Rady Miasta 

Zambrów  

z pracy w 2024 r. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Poprawy Zdrowia w zakresie 

Rehabilitacji Leczniczej, w tym rehabilitacji po COVID-19 w 2024 r. 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń osiągniętych w 2024 r. przez 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach  

i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Zambrów. 

10. Wolne wnioski oraz sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad. 
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1. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk przedstawił porządek obrad sesji. 

Następnie zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. W związku z brakiem uwag, uznał 

powyższy porządek za przyjęty. 

 

2. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk zapytał, czy są uwagi do 

protokołu obrad poprzedniej sesji.  

 

Radna p. Dorota Gosk zwróciła się z prośbą o dopisanie do protokołu wypowiedzi dotyczącej 

podwyżek wynagrodzeń najniżej uposażonych oraz odpowiedz Burmistrza Miasta Zambrów. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że protokół 

zostanie uzupełniony. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Janusz Matynka 

 

3. Informacja Burmistrza w zakresie zarządzania Miastem. 

 

Radna p. Dorota Gosk zwróciła się z pytaniem dotyczącym pkt 6. przedłożonej informacji  

o koszt związany z wykupem lokalu znajdującego się przy ul. Białostockiej 31. 
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Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że miasto odziedziczyło 

część mieszkania, następnie odkupiło pozostałe udziały. Ogłoszony został przetarg, cena 

wywoławcza przedmiotowej nieruchomości wynosi 198.073,00 zł. Poinformował, że  

w sprawach różnych przedstawi koszt wykupu tego lokalu. 

Radna p. Dorota Gosk zwróciła się z pytaniem dotyczącym pkt 1. przedłożonej informacji  

o kryterium przyznawania środków finansowych poszczególnym przedszkolom. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że środki finansowe były 

przekazywane zgodnie z zapotrzebowaniem oraz ilością dzieci w danym przedszkolu. Wskazał, 

że niektóre przedszkola nie wykorzystały środków z roku ubiegłego. 

Uwagi do protokołu wprowadzone na wniosek Radnego p. Michała Klimowicza z dnia 

18.02.2025 r.: 

Radny p. Michał Klimowicz zwrócił się z pytaniem dotyczącym pkt 3. przedłożonej informacji 

jakie kwoty miasto otrzymuje za najem części pawilonu handlowego oraz części działki. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że jest ustalony cennik za 

m². Wyjaśnił, że pawilon handlowy, o którym jest mowa znajduje się za dawną Jubilatką. 

Dotychczasowy najemca przekazał lokal córce, która na takich samych warunkach podpisała 

umowę na najem lokalu oraz działki. 

Radny p. Michał Klimowicz zwrócił się z pytaniem dotyczącym pkt 7. przedłożonej informacji 

w jaki sposób został wybrany geodeta na wykonywanie usług geodezyjno – kartograficznych. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że geodeta został wybrany 

z wolnej ręki, dodał, że wykonawca pracował już na zlecenie urzędu.  

(informację dołączono do protokołu) 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady p. Zbigniew Średnicki poinformował, że interpelację złożył Radny 

p. Michał Klimowicz w sprawie dofinansowania inwestycji Powiatu Zambrowskiego przez 

Miasto Zambrów. Następnie odczytał udzieloną odpowiedź. 
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5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady p. Zbigniew Średnicki poinformował, że w dniu dzisiejszym 

interpelację złożył Radny p. Michał Klimowicz. Następnie odczytał powyższą interpelację. 

Poinformował, że odpowiedź zostanie udzielona. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania 

ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

gminie Miasto Zambrów lub jej jednostkom organizacyjnym; 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Miasta Zambrów p. Katarzyna Chilińska. 

Poinformowała, że zmiana uchwały spowodowana jest zmianą konicznością dostosowania jej 

treści do aktualnych rozporządzeń Komisji Unii Europejskiej oraz znowelizowanej ustawy  

z dnia 30 kwietnia 2004 r. o postępowaniu w sprawach dotyczących pomocy publicznej. 

Zgodnie z nowym rozporządzeniem pomoc de minimis może być udzielana do dnia 30 czerwca 

2031 r., zaś w przypadku pomocy de minimis w rolnictwie może być udzielana do dnia  

30 czerwca 2033 r. Ponadto w uchwale uwzględnione aktualne wymogi jakie musi spełniać 

wniosek o udzielnie pomocy de minimis.  

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącej Komisji p. Doroty Gosk o opinię w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania 

ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

gminie Miasto Zambrów lub jej jednostkom organizacyjnym;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Janusz Matynka 

 

(uchwałę nr 53/VIII/2025 dołączono do protokołu) 

2) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli w szkołach  

i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Zambrów oraz maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie i zakłady kształcenia nauczycieli 

oraz specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2025 r.; 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, Kartą Nauczyciela oraz 

rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej w sprawie dofinansowania doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, szczegółowych celów szkolenia branżowego oraz trybu i warunków 

kierowania nauczycieli na szkolenia branżowe został przygotowany powyższy projekt 

uchwały. Burmistrz wskazał, że w § 1. projektu uchwały zawarty został zapis dotyczący 

wyodrębnienia środków finansowych w budżecie miasta na dofinansowanie doskonalenia 

zawodowego nauczycieli z uwzględnieniem doradztwa metodycznego - w wysokości 0,8% 

planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli.  

W § 2. ust. 1. został przedstawiony katalog form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

wynikający z potrzeb szkół i przedszkoli. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Kultury i Oświaty. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji p. Leszka Chodkiewicza o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Leszek Chodkiewicz poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Miasto Zambrów oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 
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kształcenie pobierane przez uczelnie i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i formy 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2025 r.;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Janusz Matynka 

 

                                        (uchwałę nr 54/VIII/2025 dołączono do protokołu) 

3) Gminnego Programu Poprawy Zdrowia w Zakresie Rehabilitacji Leczniczej na 2025 r.; 

 

Wprowadzenia do tematu Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. Przypomniał, 

że co roku przygotowywany jest Gminny Program Poprawy Zdrowia w Zakresie Rehabilitacji 

Leczniczej. Na realizację Programu w bieżącym roku zaplanowano 150.000,00 zł. Burmistrz 

poinformował, że aby móc zrealizować środki zabezpieczone w budżecie na ten cel musi zostać 

podjęta powyższa uchwała. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej. Następnie zwrócił się z prośbą 

do Przewodniczącego Komisji p. Dariusza Śledziewskiego o opinię w sprawie powyższego 

projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Dariusz Śledziewski poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Radna p. Danuta Laszuk poinformowała, że wielokrotnie była już mowa że przekazywane 

środki finansowe na rehabilitację nie skracają kolejek oczekujących na zabiegi. Z treści 

programu wynika, że czas oczekiwania na zabiegi jest dwutygodniowy. Radna zaproponowała, 

aby przeanalizować możliwość zakupu nowego sprzętu do rehabilitacji. 
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Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że problem jest inny, 

ponieważ jest mały lokal do rehabilitacji. Wskazał, że ma nadzieję, że pogotowie zmieni 

siedzibę, wtedy powiększyłaby się powierzchnia lokalu do rehabilitacji oraz zmieściłby się 

dodatkowy sprzęt. 

 

Głosowano w sprawie: 

Gminnego Programu Poprawy Zdrowia w Zakresie Rehabilitacji Leczniczej na 2025 r.;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel 

PRZECIW (1) 

Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Janusz Matynka 

 

(uchwałę nr 55/VIII/2025 dołączono do protokołu) 

 

4) wyrażenia poparcia dla działań Powiatu Zambrowskiego oraz deklaracji współpracy  

w zakresie wsparcia budowy ronda przy sklepie „Lidl”; 

Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil 

Kowalczyk. Poinformował, że projekt uchwały został złożony 17 stycznia br., sześciu radnych 

podpisało wniosek popierający inicjatywę uchwałodawczą. Przedłożony projekt uchwały jest 

wynikiem apelu radnych w imieniu mieszkańców miasta do Burmistrza. Ponadto 

poinformował, że projektem uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. 

Następnie zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji p. Andrzeja Truchla o opinię  

w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
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Radny p. Zbigniew Korzeniowski poinformował, że na dzisiejszą sesję przygotowany został 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia poparcia dla działań Powiatu Zambrowskiego oraz 

deklaracji współpracy w zakresie wsparcia budowy ronda przy sklepie „Lidl”. Radny 

zauważył, że w formalnym nazewnictwie tytuł uchwały powinien zawierać nazwę 

krzyżujących się ulic, a nie nazwę pobliskiego sklepu. Następnie Radny przeanalizował treść 

projektu uchwały. Radny wskazał, że Radni Miasta Zambrów nie zostali poinformowali  

o działaniach Powiatu Zambrowskiego w tym temacie. Wskazał, że w jego opinii trudno 

popierać działania, które nie są znane. Ponadto Starosta Powiatu Zambrowskiego nie znalazła 

czasu, aby uczestniczyć w obradach sesji Rady Miasta Zambrów. Jednocześnie przypomniał, 

że każdy samorząd ma swoje zadania i powinien je realizować. Oznajmił, że należy 

współpracować ze wszystkimi instytucjami, które chcą coś dobrego zrobić na terenie miasta. 

Powiedział, że zasadne będzie dofinansowanie budowy ronda, ale w momencie kiedy będą 

znane koszty, plany oraz harmonogram inwestycji. Podkreślił, że nie jest przeciwny współpracy 

z Powiatem Zambrowskim oraz nie jest przeciwny budowie ronda. Wskazał, że jest przeciwny 

podejmowaniu uchwał, które są propagandą i niczego dobrego nie wnoszą. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk odpowiedział, że działania 

Powiatu Zambrowskiego zostały opisane w apelu wystosowanym przez Radnych Powiatu 

Zambrowskiego z dnia 27.11.2025 w sprawie udzielenia dotacji celowej na budowę ronda. 

Wskazał, że współpraca między samorządami zawsze była, co również potwierdza udzielona 

odpowiedz na interpelację Radnego p. Michała Klimowicza. Powiedział, że przedłożony 

projekt uchwały nie jest propagandą, lecz postulatem mieszkańców o budowę tego ronda.  

 

Radny p. Zbigniew Kulesza powiedział, że w jego opinii projekt uchwały jest słaby, następnie 

zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie w jaki sposób budowa ronda może przyczynić się do 

zwiększenia potencjału inwestycyjnego oraz turystycznego miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk odpowiedział, że budowa ronda 

wpłynie na estetykę miasta, poprawi się bezpieczeństwo na drogach oraz upłynni się ruch. 

Wskazał, że w jego ocenie należy skupić się na bezpieczeństwie mieszkańców oraz 

usprawnieniu płynnego ruchu w mieście. 

 

Radny p. Jacek Olszewski wskazał, że brak przedstawicieli Powiatu Zambrowskiego  

w dzisiejszych obradach sesji Rady Miasta Zambrów świadczy o ich lekceważącym stosunku 
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do powyższej sprawy. Ponadto Radny zgłosił wniosek formalny o zmianę tytułu powyższego 

projektu uchwały na: "wyrażenia poparcia dla działań Powiatu Zambrowskiego oraz deklaracji 

współpracy w zakresie wsparcia budowy ronda na skrzyżowaniu ulic: Białostockiej, 

Wyszyńskiego oraz Konopnickiej." 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Mariusz Dąbrowski wyjaśnił, że koncepcja  

przebudowy skrzyżowania ulic: Białostockiej, Wyszyńskiego oraz Konopnickiej została 

zainicjowana co najmniej 20 lat temu. Wiązało się to ze zmianami urbanistycznymi oraz 

budową sklepu LIDL. Poinformował, że po wyborach samorządowych  4 lipca 2024 r. odbyło 

się spotkanie przedstawicieli Miasta Zambrów oraz Starostwa Powiatowego w sprawie 

współpracy samorządów. Na spotkaniu poruszony został m.in. temat wsparcia finansowego 

planowanej inwestycji budowy przedmiotowego ronda. Wiceprzewodniczący Rady wskazał, 

że jednak nie doszło do porozumienia w tej kwestii. Stwierdzono, że budowa, przebudowa oraz 

koszty budowy tego skrzyżowania leżą po stronie zarządcy drogi wyższej kategorii, czyli 

Powiatu Zambrowskiego. Budowa ronda jest przedsięwzięciem strategicznym, które wpisuje 

się w zadanie samorządu terytorialnego związane jest z poprawą bezpieczeństwa i rozwojem 

infrastruktury. Stwierdził, że natężenie ruchu w tym miejscu jest bardzo duże. Następnie 

przedstawił korzyści z wybudowania tego ronda. Współpraca samorządów i wsparcie 

finansowe jest jak najbardziej zasadne. Podjęcie wspólnych działań leży w interesie 

mieszkańców miasta oraz ich bezpieczeństwie. Wskazał, że w przedłożonym projekcie 

uchwały brak jest szczegółowych danych, lecz w późniejszym terminie takie dane zostaną 

przekazane.  

 

Radny p. Zbigniew Korzeniowski odpowiedział, że Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zambrów p. Mariusz Dąbrowski nie musi przekonywać o potrzebie budowy tego ronda. 

Zapewnił, że nikt nie jest przeciwny budowie ronda oraz współpracy z Powiatem 

Zambrowskim. Wskazał, że należy współpracować i wspierać wspólne inwestycje. 

Jednocześnie poddał wątpliwość celowość przedłożonego projektu uchwały.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Mariusz Dąbrowski powiedział, że na 

spotkaniu przedstawicieli obydwu samorządów stwierdzono, że budowa, przebudowa oraz 

koszty budowy tego skrzyżowania leżą po stronie zarządcy drogi tj. Powiatu Zambrowskiego. 
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Radna p. Dorota Gosk wskazała, że dotychczasowe działania Rady Miasta Zambrów nie 

wskazują, że ta inwestycja jest ważna. Radna powiedziała, że tyle lat już postulowana jest ta 

inwestycja. 

 

Radny p. Micha Klimowicz powiedział, że jest zdziwiony że Powiat Zambrowski chce 

przystąpić do tak dużej inwestycji, która będzie wymagała kilkumilionowego nakładu 

finansowego, zaś nie ma środków finansowych na dokończenie ul. Sadowej. Radny wskazał, 

że Powiat Zambrowski nie chce również przekazać miastu tej ulicy. Wskazał, że nie ma 

współpracy. Przypomniał, że w przypadku strategicznych inwestycji Starosta Zambrowski był 

zawsze obecny na sesjach Rady Miasta Zambrów, była możliwość rozmowy. Radny zauważył, 

że w imieniu Starostwa Zambrowskiego występują Radni Miasta Zambrów, którzy powinni 

dbać o interesy Miasta Zambrowa, a reprezentują interesy Starostwa Powiatowego. Radny 

przytoczył, wpis w mediach społecznościowych byłego Wicestarosty Powiatu Zambrowskiego 

p. Sebastiana Orłowskiego z 5 września 2024 r.: „bardzo zła wiadomość dla mieszkańców 

Zambrowa. Starosta wraz z zarządem podjął decyzję, że ronda przy Lidlu na tę chwilę nie 

będzie, nie będą również składać wniosku o dofinansowanie 80% na budowę. Mimo starań 

poprzedniego zarządu, w którym byłem i ogromnego wkładu pracowników Starostwa nie udało 

się. Zabrakło 3 miesięcy naszego zarządzania, żeby Zambrów miał długo oczekiwane rondo. 

Wyjaśnię mała manipulację, to jest inwestycja powiatu i burmistrz nie ma obowiązku dokładać 

pieniędzy staroście. To najłatwiejsza droga, powiedzieć: "daj", a wystarczy pomyśleć  

i pozyskać pieniądze z zewnątrz. Chodzi o to, aby jak najwięcej inwestycji było realizowanych 

w naszym mieście, nie ważne za jakie pieniądze.  Na wkład własny pieniądze są zabezpieczone, 

ktoś tu nie szanuje mieszkańców. Będę walczył do momentu, aż powstanie ta inwestycja.” 

Radny wskazał, że gdyby był obecny na dzisiejszym posiedzeniu przedstawiciel Starostwa 

Zambrowskiego można by było podjąć dyskusję w tym temacie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Zbigniew Średnicki wskazał, że to rondo musi 

powstać, tak też uważają wszyscy Radni Rady Miasta Zambrów. Podkreślił, że to Starostwo 

Powiatowe jest odpowiedzialne za te zadanie. Zdaniem Wiceprzewodniczącego Rady 

Starostwo Powiatowe powinno zainicjować proces budowy ronda. Wskazał, że koszt budowy 

ronda przedstawiany jest w różnych kwotach. Powiat Zambrowski zabezpieczył na powyższą 

inwestycje tylko 30.000,00 zł, co zdaniem Wiceprzewodniczącego ukazuje kuriozum tej 

sytuacji. Zauważył, że Starostwo Powiatowe w roku ubiegłym nie wszczęło procedury 

uzyskania dofinansowania powyższej inwestycji. Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że 
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nie chce w chwili obecnej składać jednoznacznej deklaracji, ale z uwagi na potrzebę poprawy 

bezpieczeństwa w tej części miasta, należy powrócić do tematu pomocy finansowej dla 

Starostwa Powiatowego w drugiej połowie bieżącego roku. 

 

Radna p. Barbara Laszuk poinformowała, że projekt uchwały został przygotowany ze względu 

na duże zainteresowanie mieszkańców tym problemem. Zdaniem Radnej projekt uchwały ma 

na celu wyciągnięcie ręki do władz Powiatu Zambrowskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że Radca Prawny 

sprawdzał powyższy projekt uchwały. Jednocześnie przypomniał, że Rada Miasta Zambrów 

jest uprawniona do stanowienia o kierunkach działania Burmistrza Miasta Zambrów w zakresie 

realizacji celów ważnych dla lokalnej społeczności. Przygotowany projekt uchwały jest 

uchwałą intencyjną.   

 

W tym temacie wywiązała się dyskusja. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski poinformował, że wiele problemów 

zostało poruszonych w powyższej dyskusji. Powiedział, że ruch w mieście nie zostanie 

upłynniony, jeśli nie powstanie południowo - wschodnia obwodnica miasta Zambrowa. 

Wskazał, że na jego wniosek odbyło się w lipcu br. spotkanie z władzami Powiatu 

Zambrowskiego. Na powyższym spotkaniu poruszane były różne kwestie m.in. inwestycja 

dotycząca budowy ronda na skrzyżowaniu ul.: Białostockiej, Wyszyńskiego oraz 

Konopnickiej. Burmistrz poinformował, że na pytanie dotyczące możliwości dofinansowania 

powyższej inwestycji odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie może dać jednoznacznej decyzji. 

Zaproponował powrócenie do tych rozmów we wrześniu – październiku. Jednocześnie 

podkreślił, że nie neguje dofinansowania tej inwestycji. Powiedział, że jest zgorszony 

postępowaniem władz Starostwa Powiatowego względem Rady Miasta Zambrów. Burmistrz 

wskazał, że było przekazywane zaproszenie na sesję Rady Miasta Zambrów, przedstawiciele 

Starostwa Powiatowego powinni być na niej obecni. Poinformował, że jest duże 

zainteresowanie mieszkańców miasta nie tylko budową ronda na skrzyżowaniu ul. 

Białostockiej, Wyszyńskiego oraz Konopnickiej, ale również budową ronda na ul. Ostrowskiej.  

Burmistrz powiedział, że przedłożony projekt uchwały ma charakter polityczny, a nie 

merytoryczno – finansowy. Zapewnił, że jest za budową drogi, ronda bez znaczenia kto jest jej 

właścicielem. Dodał, że jest za dofinansowaniem tej inwestycji, ale na zdrowych zasadach  
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i przy pewnych warunkach. W pierwszej kolejności muszą być zabezpieczone dwie inwestycje 

miejskie: budowa ronda na ul. Ostrowskiej oraz budowa drogi w rejonie Rodzinnych Ogrodów 

Działkowych pod Długoborzem. Wskazał, że nie jest znane ostatecznie zadłużenie miasta na 

koniec roku, nie poinformowano o kosztach budowy ronda na skrzyżowaniu ul.: Białostockiej, 

Wyszyńskiego oraz Konopnickiej. Powiat Zambrowski nie złożył wniosku o dofinasowanie 

planowanej inwestycji. Podkreślił, że jeśli zostanie rozpoczęta procedura mająca na celu 

budowę tego ronda, miasto będzie partycypowało w kosztach. Burmistrz przypomniał, że  

już w ubiegłej kadencji zostały przygotowane projekty uchwał mające na celu zamianę dróg ze 

Starostwem Powiatowym. Jednak obecny Wicestarosta Powiatu Zambrowskiego p. Robert 

Rosiak nie wyraził zgody. Ponadto Burmistrz poinformował, o wypowiedzeniu umowy na 

prowadzenie Biblioteki Powiatowej przez Powiat Zambrowski. W związku z powyższym 

Burmistrz zawnioskował o odrzucenie tego apelu w całości, jednocześnie zwrócił się z prośbą 

o ponowienie zaproszenia dla przedstawiciela Starostwa Powiatowego na sesję Rady Miasta 

Zambrów.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk odczytał pismo, które otrzymał 

w dniu wczorajszym od mieszkańców miasta, kierowane do Rady Miasta Zambrów dotyczące 

budowy ronda. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski poinformował, że z racji tego, że pismo 

nie zostało podpisane nie powinno zostać odczytane. Według kompetencji pismo powinno 

zostać skierowane do Starostwa Powiatowego.  

 

Radna p. Dorota Gosk poinformowała, że radni reprezentują głos mieszkańców. Wskazała, że 

jest zdziwiona, że ta inwestycja nie została jeszcze zrealizowana przez tyle lat skoro zarówno 

mieszkańcy,  jak i radni widzą potrzebę budowy tego ronda.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk ogłosił 10 minutową przerwę.  

 

Radny p. Jacek Olszewski wycofał swój wniosek formalny dotyczący zmiany tytułu projektu 

uchwały. 

 

Radna p. Dorota Gosk zgłosiła wniosek formalny zmiany tytułu projektu uchwały na: 

"wyrażenia poparcia dla działań Powiatu Zambrowskiego oraz deklaracji współpracy  
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w zakresie wsparcia budowy ronda na skrzyżowaniu ulic: Białostockiej, Wyszyńskiego oraz 

Konopnickiej." 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dotyczący zmiany tytułu projektu uchwały na: "wyrażenia poparcia dla działań Powiatu 

Zambrowskiego oraz deklaracji współpracy w zakresie wsparcia budowy ronda na 

skrzyżowaniu ulic: Białostockiej, Wyszyńskiego oraz Konopnickiej.".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 11, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, Piotr 

Kołomyjski, Kamil Kowalczyk, Barbara Danuta Laszuk, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (11) 

Michał Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Katarzyna Kulesza, 

Zbigniew Kulesza, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Zbigniew 

Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Janusz Matynka 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia poparcia dla działań Powiatu Zambrowskiego oraz deklaracji współpracy w zakresie 

wsparcia budowy ronda na skrzyżowaniu ulic: Białostockiej, Wyszyńskiego oraz 

Konopnickiej.".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, Piotr 

Kołomyjski, Kamil Kowalczyk, Barbara Danuta Laszuk, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski 

PRZECIW (11) 

Michał Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Katarzyna Kulesza, 

Zbigniew Kulesza, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Zbigniew 

Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Janusz Matynka 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że powyższa 

uchwała nie została podjęta.  

 

5) przystąpienie do sporządzenia miejskiego planu adaptacji; 
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Wprowadzenia do tematu dokonał Zastępca Burmistrza Miasta Zambrów p. Adam Libuda. 

Poinformował, że obowiązek sporządzenia planu adaptacji wynika z art. 18 ustawy Prawo 

Ochrony Środowiska. Poinformował, że zgodnie z zapisami ustawy miejski plan adaptacji 

sporządza się dla miasta o liczbie mieszkańców równej 20 tysięcy lub większej, zgodnie  

z danymi statystycznymi dotyczącymi ludności według stanu na dzień 31 grudnia roku 

poprzedniego ogłoszonymi przez Główny Urząd Statystyczny. Rada Miasta Zambrów 

zobowiązana jest do podjęcia uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejskiego planu 

adaptacji. Po podjęciu przez radę uchwały sporządzany jest projekt miejskiego planu adaptacji 

w celu realizacji polityki ochrony środowiska, w szczególności wdrażania działań 

adaptacyjnych do zmian klimatu oraz realizacji celów zawartych w strategiach rozwoju, 

programach i dokumentach programowych, o których mowa w ustawie z dnia 6 grudnia 2006 

r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju oraz w planach, o których mowa w art. 315 pkt 1-

3 ustawy z dnia 20 lipca 2017 r. - Prawo wodne. Miejski plan adaptacji powinien zawierać: 

część analityczną, w tym m.in.: analizę zjawisk meteorologicznych i hydrologicznych  

w mieście oraz ich pochodnych, scenariusze zmian klimatu, opis głównych zagrożeń 

klimatycznych dla miasta wynikających z analizy i scenariuszy, ocenę wrażliwości miasta na 

zmiany klimatu, ocenę potencjału adaptacyjnego miasta do zmian klimatu, analizę podatności 

miasta na zmiany klimatu, analizę ryzyka związanego ze zmianami klimatu i szans 

wynikających z tych zmian dla miasta oraz część programową, gdzie będą szczegółowo 

określone cele planów wraz z miernikami monitorowania skuteczności tych celów. W związku 

z powyższym Burmistrz powoła zespół, który zajmie się opracowaniem takiego planu. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji p. Andrzeja Truchla o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienie do sporządzenia miejskiego planu adaptacji;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Janusz Matynka 

 

(uchwałę nr 56/VIII/2025 dołączono do protokołu) 

6) zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Miasta Zambrów na 2025 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że komisje Rady 

Miasta Zambrów opiniowała plany pracy. W związku z powyższym zwrócił się z prośbą  

o przekazanie opinii komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji p. Barbara Laszuk poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała plan pracy. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Ryszard Kaźmierczak poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała plan pracy. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetowej p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała plan pracy. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Andrzej Truchel poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała plan pracy. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego p. Henryk Rykaczewski 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała plan pracy. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury i Oświaty p. Leszek Chodkiewicz poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała plan pracy. 

 



Strona | 17  
 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej p. Dariusz Śledziewski poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała plan pracy. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Miasta Zambrów na 2025 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Janusz Matynka 

 

(uchwałę nr 57/VIII/2025 dołączono do protokołu) 

7. Przyjęcie sprawozdań Komisji Rewizyjnej oraz pozostałych komisji Rady Miasta Zambrów 

z pracy w 2024 r.  

Brak uwag. 

(sprawozdanie dołączono do protokołu) 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Poprawy Zdrowia w zakresie Rehabilitacji 

Leczniczej, w tym rehabilitacji po COVID-19 w 2024 r. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że na dzisiejszej sesji Wysoka Rada podjęła uchwałę w sprawie Gminnego 

Programu Poprawy Zdrowia w Zakresie Rehabilitacji Leczniczej na 2025 r. Przedłożone 

sprawozdanie dotyczy roku poprzedniego. W 2024 r. w związku z realizacją programu  

z budżetu Miasta przekazana została kwota w wysokości: 150.000,00 zł na realizację 

rehabilitacji leczniczej przez Szpital Powiatowy w Zambrowie, 50.000,00 zł na realizację 

rehabilitacji leczniczej przez NZOZ Centrum Medyczne „Zdrowie” w Szumowie oraz 
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50.000,00 zł na realizację rehabilitacji po COVID-19 przez NZOZ Centrum Medyczne 

„Zdrowie” w Szumowie.  

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że 

sprawozdaniem zajmowała się Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej. Następnie zwrócił się  

z prośbą do Przewodniczącego Komisji o wyrażenie opinii Komisji. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej p. Dariusz Śledziewski poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

(sprawozdanie dołączono do protokołu) 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń osiągniętych w 2024 r. przez nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych 

przez Miasto Zambrów. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski poinformował, że co roku przedstawiane 

jest Wysokiej Radzie sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń osiągniętych w 2024 r. 

przez nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach  

i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Zambrów Wysokiej Radzie.  

(sprawozdanie dołączono do protokołu) 

10. Wolne wnioski oraz sprawy różne. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski w nawiązaniu do pytania Radej p. Doroty 

Gosk dotyczącej przedłożonej informacji o zarządzaniu miastem poinformował, że koszt 

wykupu lokalu znajdującego się przy ul. Białostockiej 31 wyniósł 47.136,13 zł. 

Radny p. Michał Klimowicz zapytał, czy zostały zagospodarowane pomieszczenia, które 

zajmowane były przez Gminę Zambrów. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że nie posiada takiej 

wiedzy. Poinformował, że miał nadzieje, że Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej zostanie 

przeniesiony. Jednak  zdaniem Dyrekcji oraz pracowników pomieszczenia po gminie są 

niewystarczające dla nich. Starostwo Powiatowe planowało przenieść wydział komunikacji, 

jednak również odstąpiono od tego pomysłu. Ostatecznie został ogłoszony przetarg na wynajem 

tych pomieszczeń. 
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Radny p. Michał Klimowicz zwrócił się z pytaniem dotyczącym postępów prac związanych  

z budową dróg wewnętrznych na ul. Andersa. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski poinformował, że dopiero teraz 

właścicielka gruntów położnych na ul. Andersa napisała wniosek o podział gruntów pod drogi, 

zostanie wykonany podział, następnie przekaże dla miasta w formie darowizny ten grunt. 

Ponadto projektanci, którzy pracują na zlecenie mieszkańców oraz projektanci ze spółki ZCiW 

musieli dojść do porozumienia. Poinformował, że postara się przedstawić koszt wykonania 

oświetlenia ulicznego na przełomie lipca – sierpnia.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Zbigniew Średnicki zawnioskował  

o wstrzymanie wypłaty środków finansowych dla Szpitala Powiatowego na okres trzech 

miesięcy. Poinformował, że od października ubiegłego roku ubiega się o utworzenie poradni 

diabetologicznej. Niestety przez najbliższe trzy miesiące taka poradnia nie powstanie w naszym 

mieście.  

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że jest to daleko idący 

wniosek, zapytał czy Radny ma jeszcze inne argument, aby wstrzymać dotację. Burmistrz 

wskazał, że zawsze starał się wychodzić naprzeciw zgłaszanym potrzebom. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Zbigniew Średnicki dodał, że Rada Nadzorcza 

Szpitala Powiatowego zwiększyła skład osobowy co również generuje dodatkowe koszty. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że jeżeli będzie taka wola 

Wysokiej Rady wstrzymana zostanie wypłata środków finansowych na 2 kwietnia br.   

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk odczytał pismo kierowane do 

Przewodniczącego Rady Miasta Zambrów oraz Burmistrza Miasta Zambrów z dnia 21 stycznia 

br. w sprawie zwiększenia dofinansowania działalności Uniwersytetu Trzeciego Wieku. 

 

Radna p. Barbara Laszuk poinformowała, że przez 10 lat była Przewodniczącą Uniwersytetu 

Trzeciego Wieku, przez ten okres czasu Burmistrz Miasta Zambrowa zawsze wspierał w miarę 

możliwości ich działalność. Wskazała, że Burmistrz wspiera pod względem finansowym wiele 

innych organizacji działających na terenie miasta. Radna przypomniała, że z budżetu Miasta 

została zabezpieczona kwota w wysokości 5.000,00 zł z przeznaczeniem dla UTW. 
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Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że również otrzymał 

powyższe pismo. Przypomniał, że w budżecie Miasta na 2025 r. została zapisana dodatkowa 

kwota w wysokości 10.000,00 zł z przeznaczeniem na działalność UTW. Poinformował, że 

dotychczas jeżeli były zgłaszane jakieś potrzeby udzielane było wsparcie finansowe, bez takich 

pism. Powiedział, że zwróci się do Dyrektor MOK p. Marty Konopka o wyjaśnienie powyższej 

sprawy. 

Radna p. Barbara Laszuk w imieniu swoim oraz członków Uniwersytetu Trzeciego Wieku 

podziękowała za wsparcie, które zawsze płynęło ze strony Burmistrza oraz Rady Miasta 

Zambrów.  

Uwaga do protokołu wprowadzona na wniosek Radnego p. Michała Klimowicza z dnia 

18.02.2025 r.: 

Radny p. Michał Klimowicz poparł powyższą wypowiedź Radnej p. Barbary Laszuk. Oznajmił, 

że „budżet nie jest z gumy i nie rozciągnie się do nie wiadomo jakich rozmiarów.” Wspomniał 

również o dyskusji jaka miała miejsce na posiedzeniu Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, 

gdzie wskazywał na potrzebę dofinansowania posiłków dla seniorów z Klubu Seniora. 

Wskazał, że osoby starsze są dofinansowywane zarówno w Klubie Seniora jak również  

w Uniwersytecie Trzeciego Wieku. Przypomniał o funkcjonującej Karcie Seniora 60+ oraz 

bezpłatnej komunikacji miejskiej. Powiedział „uważam, że jeżeli od siebie dorzucą trochę zajęć 

będą się bardziej angażować”. Dodał, że „jeżeli za darmo się da, niekoniecznie się dobrze 

szanuje”. Wskazał, że udzielane wsparcie seniorom na chwile obecną jest dość wystarczające. 

 

Radna p. Dorota Gosk zwróciła się z pytaniem, dlaczego planowana inwestycja pod 

Długoborzem jest wg Burmistrza strategiczna oraz jaki będzie koszt realizacji. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że jest to strategiczna 

inwestycja, ponieważ po wykonaniu dojazdów do działek znajdujących się na terenach 

przemysłowych, zostanie ogłoszony przetarg na sprzedaż działek o łącznej powierzchni  

13 hektarów. Środki finansowe pozyskane ze sprzedaży zostaną przeznaczone na spłatę 

kredytu.  

 

Radna p. Katarzyna Kulesza w nawiązaniu do poprzedniej dyskusji poinformowała, że 

członkowie Uniwersytetu Trzeciego Wieku otrzymują również wsparcie w działaniach 
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pośrednich np. opłata za czesne nigdy nie była podwyższana, zajęcia dla członków UTW są 

bezpłatne bądź prowadzone są w niższej cenie.. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk przedstawił terminarz pracy Rady 

Miasta Zambrów w lutym br. 

 

11. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk podziękował wszystkim za przybycie i udział  

w obradach, następnie zamknął VIII sesję Rady Miasta Zambrów. 

Na tym obrady VIII sesji zostały zakończone. 

Przewodniczący  

Rady Miasta Zambrów 

Kamil Kowalczyk 

Przygotował(a): Karolina Kulesza 

 

Nagranie z sesji stanowi załącznik do protokołu. 


